STARTRC Mini 3 / Mini 3 Pro / Mini 4 K通用投放器说明书

产品简介

本产品为Mini系列通用投放器,可用于Mini3/Mini3Pro/Mini4K上,是通过 程序设定, 让无人机在遥控范围之内, 执行预设姿态, 从而实现定点投放物品。

产品特点

- 1. 安装简单方便;
- 2. 操作简单, 原地旋转10S投放;
- 3. 轻量设计, 专为Mini 3/Mini 3 Pro/Mini 4K设计。

产品参数

产品型号: 1116632	产品尺寸: 55×41×30mm
产品重量: 30G	包装尺寸: 110×89×31mm
包装重量: 75G	电池容量: 80mAh
充电电压:5V	充电时间:1h

充满电仅用于投放大约可投400次

产品清单

- 2. 底座*1
- 3. 充电线*1
- 4. 投放线*1
- 5. 绑带*1 6. 说明书*1



使用说明

充电说明:充电时红灯常亮,充满红灯熄灭;





开机:短按开关按键,投放器绿灯闪烁,随意摇晃投放器,使其进行姿态校准,绿 灯常亮为校准成功;







调节挂钩:在开机状态下,长按3S开关按键,按住挂钩旋转调整方向,松开开关按 键,挂钩停止旋转,挂钩方向须调整到向上;







关机:双击并长按2S开关按键,投放器关机,绿灯灭 投放说明:无人机控制档位切换到N档,投放器在开机状态下,保持同一方向原地 旋转10S,可完成投放。

安装投放器

- . 安装底座, 把底座卡入投放器上;
- 2. 把魔术贴固定在投放器一边孔位上;







- 3. 将投放器固定在无人机上底部,对准孔位,居中摆放;
- 4. 魔术贴绕过无人机顶部,穿过投放器另外一边孔位,并拉紧魔术贴固定在机身上.







使用注意事项

- 1. 使用时,建议低速飞行,下降时须缓慢下降,使用N档投放;
- 2. 首次使用之前,须将投放器充满电后再使用;
- 3.Mini 3 及Mini 3 Pro/Mini 4K 建议负载在100g以内;
- 4. 无人机须在飞行稳定的情况下投放,飞行不平稳的情况容易重新审定投放状态, 导致投放不成功;
- 5. 投放物品时要注意周围环境,保证人及飞机安全再进行操作。

免责声明

感谢您购买STARTRC Mini 3 / Mini 3 Pro / Mini 4 K投放器, 在使用该产品之前, 请仔 细阅读本声明,一旦使用,即被视为对本声明全部内容的认可和接受。请严格按本说 明书使用该产品,并务必重视注意事项,因用户不当使用造成的任何损失,我司将不 承担任何责任。



STARTRC Air-dropping System for DJI Mini 3 / Mini 3 Pro / Mini 4K Instruction

Product Description

This product is Universal Air-Dropping System for DJI Mini Series drone, which can be used for Mini 3 / Mini 3 Pro/ Mini 4K. It is programmed to let the drone perform the preset posture within the remote control range, so as to realize the fixed-point delivery of items.

Product Features

- 2. Easy to operate, rotate in place for 10S;
- 3. Lightweight design, and specially designed for Mini 3 / Mini 3 / Mini 4K Proseries drone.

Product Parameters

Model N	o.: 1116632	Product Size: 55×41×30mm	
Net Weig	ht: 30G	Packing Size: 87×109×34mm	
Gross We	eight: 75G	Battery Capacity: 80mAh	
Charging Voltage:5V		Charging time:1h	

When fully charged, it can only be put into use for about 400 times

Product List

- Air-dropping system*1
- 2. Base* 1 3. Charging Cable*1
- 4. Release line*1
- 5. Magic tie*1 6. Instruction*1



Instruction for Use

Charging instruction: The red light is always on when charging and off when fully





Power on: Briefly press the switch button, the green light of the Air-dropping system flashes, and shake it at will to calibrate its posture. If the green light is always on, the calibration is successful:







Adjust the hook: Under the power-on state, press and hold the 3S switch button, and then press and hold the hook rotation adjustment direction. Release the switch button when the hook is adjusted upward, and the hook stops rotating at that point.









Power off: Double-click and hold the switch button for 2S, then the Air-dropping system will be turned off and the green light will be off

Release instructions: the drone control gear is switched to N gear, and the airdropping system can be completed by rotating in the same direction for 10s when it

Installation

- . Install the base: Clip the base onto the Air-Dropping System. Please note that only the Mini 3 and Mini 3 Pro need to be installed with a base;
- 2. Fix the Magic tie on the hole position on one side of the Air-Dropping System;







- 3. Fix the Air-Dropping System on the bottom of the drone, align it with the hole position, and place it in the center;
- 4. Wrap the Magic tie around the top of the drone, and pass through the hole on the other side of the Air-Dropping System, and then tighten the Magic tie to fix it on the fuselage.







Cautions

- 1. When using, it is recommended to fly at low speed, and descend slowly when descending, and use N gear to release;
- 2. .It must be fully charged before use for the first time;
- 3.The load of Mini 3 and Mini 3 Pro / Mini 4K is within 100g;
- 4. The release must be carried out under the condition of stable flight of drone. It is easy to re-approve the release status under the condition of unstable flight, resulting in unsuccessful release;
- 5. Please pay attention to the surrounding environment and ensure the safety of people and drone before operating.

Disclaimer

Thank you for purchasing the STARTRC Air-Dropping System for Mini 3/ Mini 3 Pro/ Mini 4K. Please read this statement carefully before using it. And Once used, it shall be deemed as the approval and acceptance of all contents of this statement. Please use the product in strict accordance with this instruction and be sure to pay attention to the cautions. We company will not be responsible for any loss caused by improper use of the user.